
SYLVANIA Lamps
Installation Guide – DULUX® SubstiTUBE®

UL Type A LED Pin Base Lamps
LED High Output Pin Base, ballast compatible replacement lamps for use with electronic compact 
fluorescent ballasts.

www.ledvanceUS.com

For warranty coverage, please register at www.ledvanceUS.com/warrantyregistration.

PLEASE READ ALL INSTRUCTIONS BEFORE ATTEMPTING INSTALLATION
This product complies with Part 18 of the FCC rules but may cause interference to radios, televisions, wireless 
telephones, and remote controls.  If interference occurs, move the product away from these devices or plug it into a 
different outlet (or fixture).  Do not install this product near maritime safety communications equipment or other 
critical navigation or communication equipment operating between 0.15-30MHZ.  For additional information, see 
www.ledvanceUS.com/fccpart18

Note:  These lamps are intended to replace 4-pin horizontal and vertical mounts and is a direct replacement for 32W & 
42W lamps with GX24q bases (ANSI 32W/5.7T4/TR/GX24q-3 and 42W/6.1T4/TR/GX24q-4).  They can also be used to 
replace 26W, 32W and 42W CFL lamps with G24q and GX24q bases (check size before installation).

Parts/Components included:
• Installation Manual
• UL Type A - LED High Output, Plug & Play, Pin Base Lamp

UL Type A Installation (Plug & Play, Ballast Compatible)
To avoid personal injury and/or possible product damage, the following cautions must be followed:. 
• CAUTION RISK OF FIRE – IF THE LAMP OR LUMINAIRE EXHIBITS UNDESIRABLE OPERATION 

(BUZZING, FLICKERING, ETC), IMMEDIATELY TURN OFF POWER, REMOVE LAMP FROM 
LUMINAIRE AND CONTACT MANUFACTURER.

• DO NOT INSTALL THIS LAMP IN A PRE-HEAT LUMINAIRE.
• THIS LAMP ONLY OPERATES ON ELECTRONIC BALLASTS. IF LAMP DOES NOT LIGHT WHEN THE 

LUMINAIRE IS ENERGIZED, REMOVE LAMP FROM LUMINAIRE AND CONTACT LAMP 
MANUFACTURER OR QUALIFIED ELECTRICIAN.

• THIS DEVICE IS NOT INTENDED FOR USE WITH EMERGENCY EXITS.

WARNING

Safety Precautions:
Important:  Read all safety information and instructions carefully before installation.  Retain for future reference.
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UL Type A Installation Instructions:
Before installation, please check specifications for the most current ballast compatibility list to ensure the lamp 
and ballast are compatible. https://assets2.ledvanceus.com/media/bin/asset-1741001

Instructions:
1. Switch-off power to the luminaire. 
2. Remove diffuser (if provided). 
3. Remove the existing compact fluorescent or LED lamp(s) from the luminaire. 
4. Install the LED lamp replacement. 
5. Install diffuser (if removed in step 2). 
6. Switch on power to the luminaire. 

UL Type A – Wiring Diagram (Plug & Play, Ballast Compatible):

Imported by:
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1100 Tyrone Pike
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5450 Explorer Drive
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LEDVANCE, SYLVANIA, DULUX and SubstiTUBE
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Horizontal Mount on existing electronic fluorescent ballasts (G24q and GX24q base):

Vertical Mount on existing electronic fluorescent ballasts (G24q and GX24q base):
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Lampes SYLVANIA
Guide d’installation – Lampe DEL UL de type 
A DULUX® SubstiTUBE® à culot à broches
DEL à flux lumineux élevé et culot à broches, lampes de remplacement compatibles avec un ballast à utiliser 
avec des ballasts électroniques pour fluocompactes.

www.ledvanceUS.com

Pour la couverture de garantie, veuillez vous inscrire à www.ledvanceUS.com.

VEUILLEZ LIRE TOUTES LES DIRECTIVES AVANT DE DÉBUTER L’INSTALLATION
Ce produit est conforme aux réglementations de FCC section 18 et pourrait causer de l’interférence avec les 

radios, télévisions, téléphones sans fil et commandes à distance. En cas d’interférences, éloigner le produit de ces 

appareils ou les brancher dans une différente prise de courant (ou luminaire). Ne jamais installer le produit près 

d’un appareil de communications maritimes, autres appareils de navigation ou autres appareils de communications 

critiques utilisant la fréquence entre 0,15 à 30 MHz. Pour tous les détails, visiter www.ledvanceUS.com/fccpart18

Note :  Ces lampes ont été conçues pour remplacer des lampes à montage horizontal ou vertical et à 4 broches, il 
s’agit d’un remplacement direct des lampes de 32W et 42W à culots GX24q (ANSI 32W/5.7T4/TR/GX24q-3 et 
42W/6.1T4/TR/GX24q-4). Elles peuvent également être utilisées pour remplacer les fluocompactes de 26W, 32W et 
42W avec culots G24q et GX24q (bien vérifier la taille avant l’installation).

Pièces/composants inclus :
• Manuel d’installation
• Lampe DEL UL de type A à flux lumineux élevé à culot à broche, prête à l’emploi 

Installation UL de type A (prête à l’emploi, compatible au ballast)
Pour éviter les blessures corporelles et/ou des dommages au produit, les précautions suivantes doivent être  
respectée :. 
• ATTENTION RISQUE D’INCENDIE – SI LA LAMPE OU LE LUMINAIRE NE FONCTIONNE PAS 

CORRECTEMENT (BOURDONNEMENT, CLIGNOTEMENT, ETC.) COUPER IMMÉDIATEMENT 
L’ALIMENTATION, RETIRER LA LAMPE DU LUMINAIRE ET CONTACTER LE FABRICANT

• NE PAS INSTALLER CETTE LAMPE DANS UN LUMINAIRE PRÉCHAUFFÉ
• CETTE LAMPE FONCTIONNE SEULEMENT AVEC DES BALLASTS ÉLECTRONIQUES. SI LA LAMPE NE 

S’ALLUME PAS LORSQUE LE LUMINAIRE EST COMMUTÉ, RETIRER LA LAMPE DU LUMINAIRE ET 
CONTACTER LE FABRICANT DE LA LAMPE OU UN ÉLECTRICIEN QUALIFIÉ

• CET APPAREIL N’A PAS ÉTÉ CONÇU POUR UNE UTILISATION DANS LES ENSEIGNES DE SECOURS

AVERTISSEMENT

Avertissements de sécurité :
Important : Bien lire les directives avant d’installer le luminaire. Garder pour références futures.

Directives d’installation UL de type A :
Avant l’installation, veuillez vérifier les spécifications en consultant la plus récente liste de compatibilité de ballasts 
pour s’assurer que la lampe et le ballast sont compatibles. https://assets2.ledvanceus.com/media/bin/asset-1741001

Directives :
1. Couper l’alimentation . 
2. Retirer le diffuseur (si présent).
3. Retirer la(es) lampe(s) fluocompacte(s) ou DEL existantes du luminaire. 
4. Installer la lampe DEL de remplacement. 
5. Installer le diffuseur (si retiré à l’étape 2). 
6. Rétablir l’alimentation du luminaire.  

UL de type A – Schéma de câblage (prête à l’emploi, compatible avec ballast) :
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Montage horizontal avec ballasts fluorescents électronique existants (culots G24q et GX24q) :

Montage vertical avec ballasts fluorescents électronique existants (culots G24q et GX24q) :

LINE = ALIMENTATION BLACK = NOIR WHITE = BLANC GREEN = VERT BLUE = BLEU 
YELLOW = JAUNE RED = ROUGE
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